
Zápi s č.13/2011
zjednaní zastupitelstva obce (Zo) konaného dne 31.l0.2011 od l8'00 hod v Mateřské

škole v Sosnové
Přítor,,ni|l.Halasniková Ing.J.Kladníček,v.Pátková, v.Jeřalová, P.Voves, Bc.J.Gallo, M.Janovský,
MVDr.M.Russ' J'Golčik, Ing.R'Anděl, Ing'M.Pátra, Y'Jukličková, L'Rampouch
omluýeni: MUDÍ'M,Kadlec. L.Michálek
Hosté: p.K}íž/Jýá' p.Kadlecová' p.staňková p.Bitherová, p.Pokomá, p'Kotalíková, p.vondÍová,
p.Svobodovti p.Tušinská
Jednání řídila Jindřiška Halasníková . starostka obce'
v úvodu jednání stalostka přivítala zastupitele a konstatoval4 že zastupitelstvo bylo řídně svoláno a
vyhlášeno. Je přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelstva, takže jednání je usnášeníschopné.
Přítomní byli upozomění na pořizování zvukového záznoml zjedúni a upozoměni na vypnutí
mobiIních telefonů'
ověřovateli ápisu zjednríní zastupitelstva byli určeni:Ing. M.Pátra, L.Rampouch
Zapisovatelkou zápisu byla určena p.Macková.
Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen a vyvěšen na úřední desce a intemetových
strrfukách obce. Připomínky k němu nebyly žádné.

Kontťola usnesení Zo č.12/2011 :
12lD Zo schvaluje uzavření smlouvy o dílo s firmou Koníček na částku 99.638,--Kč. _ Tato
smlouva jiŽ byla uzavřena.
12lE Zo schvaluje uzavření smlouvy o dilo s firmou Elgo cZ na částku 87.674,40Kč' Tato
smlouva byla podepsána 2'] .9.20|1 '
l2lF Zo schvaluje uzavřeni smlouvy o dílo s firmou Koníček na částku do 50'000,-Kč.oprava
klempířských prvků na střeše Ms. _ smlouvaje připravena' ale dosud chybí ávazný termín zahájeni
praci
12lH Zo schvaluje podríní žádosti dotace na veřejnou zeleň . dotační titul č.3. _ Dotaci nebylo
moŽné podat z důvodu úončení praci v roce 20l l.Dotační titul se vztahuje na projekty realizované
,Ý Íoce 20|2.
12lI Zo schvaluje podáni žádosti dotac€ na úpravu veřejného prostranství _ dotačni titul č. 4.
Žádost úspěšně podána' Polvrzeno povéřenou pracovnici KÚLK.
|2IK Zo ukJádá ťtnartčnímu výboru provést Íozbory \Třazeného majetku do konce října 201l. _ Ing.
Anděl předal protokol o vyřazeném majetku včetně návfhů jak s vyřazeným majetkem dále
postupovat.
l2IL Zo sch,la|uje vybudování zvýšené ochnnné sítě u hŤiště s umělým povrchem. _ Kovová
konstrukce je připra\ ena. sítějsou objednané.

Usnesení Ro č. |2l20I| ze dne l7.l0.20ll bylo přiloŽeno k pozvánce na zasfupitelstvo. Toto
usnesení je nedílnou součástí zápisu.
staroslka obce seznámiIa pÍítomné s navrŽeným programem:
Přogram:

l. Prohlídka MŠ
2. Hospodďeni obce k 30.9.20ll
3. Náwh lozpočfu obce pro rok 20l 2
4. Návrh lozpočtu MŠ pro rok 20l2
5. výsledky kontoly kontrolního výboru
6. Diskuze + různé

Pan Janovský navrhl změnu programu prohlidku mateřské školy zařadit na konecjednání.
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Návrh usnesení|
Zo schvaluje programjednání dle navlžené změny.
Pro:13 Proti:0 Zdržel sel.O
Návrh bvl pŤiiat

l) Hospodaření obce k30,9.2012
starostka ve spolupráci s účetní p.Mackovou připravila rozbor hospodďení obce k 30.9.20l l.
Toto hospodďení bylo podkladem pro připravu lozpočtu na příští rok. Ing. Kladníček se dotázal zla
v případech, kdy byl plánovaný rozpočet překročen (sport) byla provedena lozpočtová zněna.
Rozpočtová změna byla provedena dle minulého zápisu' IvÍVDr.Russ se dotázal zda kolonka
''rozpočet..je roční nebo k 3l.9.20l l. stařostka odvětila , Že sejedná o roční rozpočet. Ing'Kladníček
upozomil na stav hotovosti na běžném účtu, kde doporučuje přesunou člást peněžních prostředků na
termínovaný účet. Starostka berc toto na vědomí a bude v této věci jednat s bankou.

Návrh usnesení:
Zo bere na vědomi hospodďení obce k 30'9.20l l.
Pro:13 Proti:O zdrže| se0
Návrh bvl Dňíat

2) Návrh rozpočtu obce pro rok 2012

Návrh rozpočtu pro rok 2012
PŘíJMY

Daně z příimu ce|kem 4 741 000'00 Kč

Daň z nemovitostí

Dotace ze stát'rozoočtu

336 000'00 Kč

í50 000.00 KČ

l\4lstnl poplatky celkem 387 000'00 Kč

správn{ pop|atky 100 000'00 Kč

Přijem z pronájmu nemovitostl

Bytový dúm

70 000'00 Kč

117 000'00 Kč

PřÚmy z úroků 30 000'00 Kč

Příimv z posk.sluŽeb(ku|t'|lstky do divad|a) 100 000,00 Kč

Celkem

\.ÍDAJE
Provoz veřejné si|ničnÍ dopravy

MŠ. provozní nák|ady

6 031 000.00 Kč

65 000'00 Kč

385 800,00 Kč

Ško|né zŠ Óeská LÍpa

Kultura

200 000.00 Kč

400 000'00 Kč

Knihovna

sportovnÍčinnost

37!00'00 Kč

í60 000'00 Kč
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Bytové hospodářstvÍ 80 000,00 KČ

Veřeiné osvět|ení 200 000'00 Kč

svoz TKo 750 000'00 Kč

Veřejná ze|eň 80 000'oo Kč

MÍstnÍ správa 2 100 000'00 Kč

M|stni komunikace (jnvestice obce) 1 468 200,00 Kč

Uzemnip|án

Hřbitov

95 000'00 Kč
'10 000'00 Kč

ce|kem 6 031 000'00 Kč

Ing.PátÍa konstaloval, že poli1es ťrnančních pÍostředků zhruba o 500 tis. Kč oproti minulému roku je
dosÍ záýažný. starostka dodala ' že ýše příjmů je stanovena ziíkonem a obec nemá možnost toto
ovlivnit. Pan Gorčík a p.Jeřalová rravrhují u položky místní komunikace, že se jedná o investiění
zánnéry obae.

Návřb usnesení:
Zo schvaluje návrh vyro\,'naného Iozpočtu obce pÍo rok 2012.
Pro:13 Proti:0 Zdtžel seO
Návrh byl přiiat

3) Náyrb řozpočfu MŠ pro rok 2012
Rada obce obdržela od Bc.Křížové návrh rozpoěfu, kte{fon se podrobně zabývala' Některé poloŽky
byly poníženy s přihlédnutím k letošnímu rczpoč|v.Z původně na!Ťhovaných 450.800,-Kč rada
odsouhlasila 385.800'--Kč. starostka upozornila na položku sluŽby telekomunikací, kde je
nawhovaná člístka příliš vysoká (sÍovníní s oÚ). Paní ředitelka připustila ' že částka za intemet se
skutečně navýšila. Starostka bere toto na vědomí a bude jednat s firmou jednat o snížení
částky.Ing.Kladníček dodal, Že v případě' kdy rozpočet bude nedostačující, je nutné okamžitě jednat
s radou obae.

Návrh usnesení:
Zo schvaluje návrh rozpočtu MŠ plo rok 2012'
Pro:l3 Protilo Zdržel se:o
Ná\Ťh byl Dřiiat

4) Výsledky kontroly kontrolního r.ýl'oru
Zpráw obdrželi všichni zastupitelé společně s pozvánkou a j€ k nahlédnutí na obecním
uřadě.Nejdůležitější je rozbor kolik finančních prostředků obec vydala za svoz odpadu' sběmý dvuI'
kontejnery, nebezpečný odpad.

Náyrh usn€sení:
Zo ukládá starostce přípťavit finalění rozbolplateb od ledna do října 20|I za sýozTKo.
Pro:13 Proti:0 Zdržel sel.O
Návrh bvl Dřiiat
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5) Diskuze + různé
. starostka přítomné informovala o postupujících přípravách na 1. feplezentační ples obce,

který ploběhne 18.11.2011. všichni obdrželi pozviáoku s programem ajsou srdečně zváni.
. zastaýoýaci studie Lesná-Ramš - Prvni výběrové řízení bylo vyhlášeío v srpnu, osloveno

bylo 5 firem. Nabídka nepřišla žádná. Druhé kolo bylo vyhlrišeno v září, na tuto poptávk]t
(osloveny 3 firmy) reagovala pouze Bc.Molavcová, která doručila obálku na oU.
Ing.Alch.Tausingerov{ l1erá zpracovává nový územní plán, se omluvila z důvodu lodinných
ploblémů. staŤostka otevřela před přitoÍnnými obálku a seznámila je s výslednou člástkou,
kt€rá o 100 tis. převyšuje schválený investiční ziměr.Zíroveň Bc'Moravcová poŽaduje další
podklady k zstavovaci studii, které př€dstavují dalši zwýšené náklady. Z této sifuace jasně
vyplývá jako nejjednodušší jednat s Ing.Tausingerovou , která má studie území připEvené
v pěti variantách a jsou součástí připravovaného územního plánu. staÍostka bere toto na
vědomí.

. Starostka přítomným sdělila, že byla kontaktováÍra firmou Region Servis, která byla hostem
na jednom z minulých zasfupitelstev. opět se jedná o dotace na MS. Z reakce zastupitelů
rTp1]ývá, žádat o dotace z KÚLK nebo přes Svazek obcí Peklo'

. starostka upozomila, Že v nejbližšich dnech bude předčasně navlácen byt v bytovém domě.
Jedná se o b}'t v 1'patie'v souěasné době jsou podány 4 žádosti, z nichž jedna je důchodkyně
ajeden žadateljiž 5 let v bytovém domě bydlel.Totoje sice v kompetenci rady, ale vzhlodem
k nastalé sifuaci ,staÍostka o tom s předstihem informovala zastupitelstvo'

. Paní Pátková se dotázal4 zda byla zaslána faktua ŘsD za zábor veřejného prcshanství.
Starostka odpověděla,že ve sťedu dne 2.1l.201l jde na kontrolní den stavby, kde fakturu
předá osobně. Bc'Ga]lo se dotázal na ěástku' Jedná se Ž)ruba o 400 tis.Kč. Temíny uzavřeni
komunikace byly do}rledrány podle stavebního deníku a výpočet proveden dle platné vyhlášky
áboru veřejného prostranství.

o Ing. Kladníček se dotiizal, zda přítoÍmí četli člIinek v Sosnováčku od MgI. Mafuly, kde se
zabývá problematikou životního prostředi v obci. Na to rcagovala starostka' Že má od
Mgr.Matuly infomace o seskupeni lidi, kteří jsou ochotÍli ve svém volném čase se touto
problematikou zabýat. veškerý postup bude konzultován s orgiiny obce

. Bc.Křížová upozornila na trvající ploblém vyřešit šatnu plo novou půl třídu, která bude
otevřena od 1.1.2012.

. Paní Pokomá poděkovala za vyřešení situace ohledně palkování v místějejiho bydliště.

Následně program pokačoval prohlidkou celé MŠ.

Jednání bylo ukončeno v 20,00 hod.

Zapsala: J.Macková ověřovatelé zápisu:

lng.M.Pátra'
tolzrrt#roo'
Jindřiška Halasníková

Starostka

V sosnové dne 31.l0.201l
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z jednáoímnnoiádnéhouza*'il''*":'P-ilJft1?1.',.%l
od 18.00 hod. v Mateřskéškole v sosnové

13/Á zo schvaluje progamjednríní ďe navržené zrrrěny.
13/B Zo bere na vědomí hospodďení obce k 3o'9.2o11.

13/C Zo schvďuje návrh vroynaÍ!ého rczpočfu obce pro rok 20I2.
l3lD Zo schvaluje návrh rozpočtu MŠ pro rok 20 1 2.
t3lD zo ukládá staŤostce připravit finanční rozbor plateb od ledna do října 20l1 za svoz TKo.

. / .  S i i ' r  '  .

i,::; .(;, 1 l
\.[í.i:i\,:ij ,

.,/ť,tŽtp(p*'l
JindŤiška Halasrríková

starostka

V Sosnové 3l.l0.20l l
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